
Zfpisnica
z XIII. zasadnutia Obecn6ho itel'sfva v Kamenitnej zo dia 30.11.2011

Pritomni: vid'. prezendnri listinu

Piin starosta privital prftomnych hosti p. Ing. Grila zdstupcu fy A.S.A a poslancov obecn6ho
zastupitel'stva.
za dlenov n6vrhovej komisie boli zvoleni poslanci: Ing. L6rincz Tibor,

Jancs6 R6bert,
Pataki Dezider.

Zazapisovatel'azdpisnice na n6vrh Ing. Nov6k Rolanda bola zvolenri KertdszovaIldik6.
Za overovatel'ov boli zvoleni poslanci: Markovics Jtin

Ing. Noviik Roland.

Ing. Nov6k: m6me schvrilen6 uznesenie aby poslanci OZ obdrZaliz6pisnicu pred schv6lenim
na pripomienkovanie.
Kertdszov6 : predo nem6me k dispoziciiziunamnik.
Piln starosta navrhol doplnenie programu zasadnutia, jeho n6vrh nebol schv6leny.

Na ndvrh p. starostovi bod d. 1 I bol presunuty na miesto bodu d. 3 a dislovanie sa pokraduje
od4.

Sprfva HKO i..4lll - o nrlslednej kontroly zmluvy o nakladani s komunrilnym odpadom,
s drobnym stavebnym odpadom a objemn;fm odpadom:
spr6va je prilohou z6pisnice.
Zmluvu kaZdop6dne treba prepracovat' * doplnit' na zirklade uznesenia d. 68 a dat' odsrihlasit,
na OZ.
Na okamZitd odstripenie od zmluvy md n6rok len fy A.S.A. Treba doplnit'podmienku , Ze aj
obec m6Ze odstfpit' od zmluvy pri ztwaLnom porusovania .

Ing. G6l: vypracovali sme 2 n6vrhy:
- 1) cena ost6va 6,80 € za niidobu zarok+ 9 kontajnerov na separovanie odpadu.- 2) cena 7 ,- € za nddobu + 12 kontajnerov na separovanie odpadu.

Ing. Ndmethovri I. doporuduje doplnenie zmluvy podla poziadaviek obce.
Pataki D. skutodnost'ukilZuje , Ze naplastovd fla5i potrebujeme viac kontejnerov.
Ing. G6l : tejto poZiadavke m6Zeme vyhoviet,.
Lorincu A: druh6 strana obce ako ul. Galantsk6 a Mederdskri nie je pokryt6, mali
tieZ umiestnit' kontajneri.
Ing. G6l : na miesto kontejnera na papier mOzeme dodat,kontajnerov na plastov6

Obecn6 zastupitel'stvo odstihlasil zmenu.

Kontrola uznesenia:
a) uznesenie zo df,a 13. 1 0.201 1 :

uznesenie d. 70 bod a) ost6va -je v rie5eni
uznesenie u 77 - kupujfci odstripil od kripu rodinn6ho domu pod srip. d.323
uznesenie C,.92 - ostiiva - je u rie5eni
uznesenie d. 95 - ostriva - je v rie5enf.

by sme tam

fla5e.



b) uznesenie zo dfla 21.10.2011 - splnen6.
c) uznesenie zo dira l4.ll.2011 - splnen6.

Interpel6cia:
Lbrincz A.: do projektovej dokument6cie na Rekon5trukciu a revitalizdcie odvodriovacieho
syst6mu naizemi obce Kamenidn6 boli doplnen6 aj na5e poZiadavky?
Ing. lehocky: ano
Kert6szov6I.: v Balvanoch pri dinZiaku v zitl<ntte sri vefkd jamy, sf nebezpedn6 pre ciklistov
aj pre motorovd vozidl6. DdSi probl6m je s trilavymi psami, je ich dost'.
Zmekovd K.: JDS m6 podanri Ziadost' uLpar rokov na poskytnutie klubovej miestnosti,
teraz iiadame OZ o schv6lenie na5ej Ziadosti v budove blfvalej OcU.
Ing. Lehocky: podporujem Ziadost'.
Kertdszov6I.: kde umiestnime kniZnicu? B1iva16 sob6Sna sien bude mal6, dobr6 by bolo spojit'
aj so zasadadkou, JDS m6 podat'novri Ziadost'.
Ing. N6methov6: 6no majri podat'novri Ziadost'.
Lorrncz A.: nie sme aL taky bohalf aby sme len tak dali do pouZivania trito budovu. treba dat'
inzerdt na pren6jom budovy, je na lukrativnom mieste a obec by dostala aj peniaze za
pren6jom.
Kym budovu ned6me do pren6jmu mOZu tam mat'posedenie JDS.
Dobrovofny poZiarny zbor md vlastnri budovu, treba dat'do poriadku, obnovit'aj tam sri
miestnosti.
Zmekovit K.: star6 knihy zkniLnice treba vyradit'likvidovat'.
Kert6szovri I.: musime rozhodnrit'di chceme mat'kniZnicu alebo nie. Jeden z najviid5ich
d6vodov aby sme otvorili kniZnicu to, ie knihy sri drah6 a rodidia v dnesnej dobe si vellmi
rozmyslia na do d6vajri peniaze. Obec by tymto mohol pom6ct'obyvatefom.

VZN i. 2l20ll - o miestnom poplatku za komunflne odpady a drobn6 stavebn6 odpady:
Ing. N6methov6 I.: bolo potrebn6 prepracovat'VZN podfa zitkona(,. 563 Zb , zneni
neskor5ich predpisov . Do VZN treba v r6mci pripomienkovdho konania doplnit'pripomienky
HKO.
Loincz A.: pre star5ich obyvatefov by sme mohli dat'zlavu.
Ndvrh na sadzbu poplatkov za komun6lny odpad a drobny stavebn;i odpad:

a) fyzickd osoby uvedend v dl. 2,ods.2 pism. a) za osobu zakalendixny rok :

16,- € pre kaZddho obyvatefa/ 1 osoba
obyvatefom nad 70 rokov 10,- € / 1 osoba

b) pre pr6vnickd osoby podl'a dl.2,ods.2, pism. b) a podnikatefov podlia dl6nku 2, ods.,
pismeno c)
sadzbaje 30,- € najednu n6dobu najeden kalend6rny rok.

Ing. N6methov6: zapracovat'pripomienky do VZN v r6mci pripomienkov6ho konania.
V5etci poslanci hlasovali za doplnenie pripomienky.

VZN i. 3l20ll o uriovania a vyberania dane z psa :

- zakaLdy pes na celom ttzemi obce 5,- € na rok.

VZN i. 4l20ll o miestnej dani za uZivanie verejn6ho priestranstva:
dopracovat' pripomienky HKO, vid' spr6vu.
Markovid J.: za ambulantny predaj m6me nizke sadzby.
N6vrh : za I predajnd miesto 15,- € - doplnit' do VZN.



Nr{vrh rozpoitu :

ing. Nov6k R.: na projektov6 dokument6cie v rozpodte nem6:me napl6novane Liadne naklady.
Na prijmovej strany za dair na nehnutel'nosti je napl6novan6 vysok6 suma.
Ani pri jednej poloZke neboli pl6novan6 rispory len pri dot6cirich , aky je tam rimysef .

Co funguje netreba podporit'?
Ing. Lehocky: organrzdcie by mohli ziskat dot6ciu aj z inych zdrojov ako od obce. Sri obce
kde neschval'ujri Ziadne dot6cie. Je to len n6vrh.
Ing. Nov6k: sri obce kde spoluprdcamedzi starostom a podnikatel'mi funguje inak ako u niis.
Asi aj Jednota COOP bude v obci sponzorovat'akcie?
Kert6szov6I.: musime Setrit's financiami, m6Zeme n6jst'aj in6 zdroje. P6n starosta ja som uZ
aj naza(iatku roka pripomfnala, Le zvylenie priplatku na 4lohje tro5ku prehnan6 . Ja by som
mala niivrh na odobratie alebo naznilenie priplatku. Od6vodnenie: pdn starosta konal
a rozhodoval v tak;fch veciach, kde viackr6t poruSil predpisy.
Ing. Lehocky: to znemen6, Le som nid nerobil pre obec?
Kert6szov6: ako som riZ spominala sri pripady v ktorych by si nemal rozhodovat sitmbez
srihlasu OZ. N6s poslancov neberie5 zapartnerov, kon65 svojvol'ne.
Ing. Nov6k: sir pripady ked p6n starosta nepr6vom podpisal zmluvy a bez srihlasu OZ boli
derpand financie z rozpodtu obce.
Ing. Lehocky: kto robi robi aj chyby . Konal som len v prospech obce a nemal som Liadny zly
rimysel'.
Ing. Nov6k : nie si ochotny spolupracovat' s OZ.
Pataki D.: len rok je starostom a samozrejme, Ze robi chyby. Musime n6jst' rie5enie na
prijmovej strany rozpodtu . Jeden n6vrh je odpredat'traktor CRISTAL.
Ing. LorinczT.:Mdme 9 poslancov, ktorych volili obyvatelia obce. Obecny urad a starosta
obce musia spolupracovat's poslancami a nie konat'z moci.
Podfa zitkona L 369 Zb. poslanci majri pr6vo na prfstup k inform6ci6m. M6me novdho
starostu, musime konat'spolodne. V rozpodte aj podas roka vieme vykonat'fpravu. M6me
irlohou predat'rodinny dom pod srip. d. 323 abudeme mat' rezeryu. io sa tyka platu starostu,
Ty p5n starosta si vyhl6sil na l. zasadnuti OZ, Ze Tebe stadi tak6 mzda ako mal b;iival;f
starosta. O 2-3 mesiace nato uZ si navrhoval pre seba zvy5enie. Uznixam, Ze to bolo z na5ej
strany un6hiend rozhodnutie. Pripomienky treba vypodrivat' aprljat. Rozpodet obce je vefmi
ddleLita vec a podrobne treba prejednat'a spolodne n6jst'rieSenie na vyskytnutd probldmy.
Rozpodet obce po pripomienkach, fprav6ch bol schv6leny.

Spriva HKO i.3l20ll o vysledku kontroly podpisania zmlury so spoloinost'ou
Energetick6 centrum a.s.:
Ing. N6methov6 I.: zmluva nebola prejednand na OZ,takie p. starosta nemal pr6vo podpisat',
preto zmluva je neplatnd- vid'. spriivu.
Nepriivom Liadajt zaplatit' 663,88 € zaporadenskri sluZbu.
Ing. Lehocky: zmluva bola podpisanS aby doSlo k irspordm. Teraz by sme mali zaplatit'uZ len
480,- €. Ceny garantujfr po cehi dobu platnosti zmluvy.
Ing. Nov6k R.: od SPP nebola vyZiadandponuka zatie tste podmienky.
Markovics J.: k zmluve nebola pripojen6 cenov6 ponuka, odkial'm6me vediet',
Le je nrLlia ako ind ponuky.
Ing. Nov6k R.: treba im napisat', Ze zmluvaje nep1atn6.



Ing. N6methov6I.: zmluva je platn6 ak vSetky podmienky sli splnen6 ateraz to nie je tak.
navrhujem zruSenie zmluvy. Konatel'fy Energetick6 centrum a.s. by mohol n6jst'das aby
zmluva bola korektne upraven6.
Szolik L.: analyzu nespravili. Zmlwa je podpisan6 na 5 rokov, je to chyba. MoZno aj SPP dali
n6m lepSiu ponuku za tie istd podmienky.
Ing. LorinczT.:treba im vysvetlit,ZeOZ nechv6lil podpisanie zmluvy apreto je neplatn6.
Pataki D.: treba preverit'ponuku od SPP.
Obecnd zastupitelistvo :

Ziada starostu obce vyvolat' jednanie s konatefom fy Energetickd centrum a.s., nakofko podl'a
zitk. d.36911990v neskor5ich zneni O obecnom zriadeni podpisanie zmluvy zo strany starostu
obce bolo neplatn6. Zmluva obsahuje aj form6lne nedostaky.
Zauznesenie hlasovali : 6
zdrLal sa hlasovania : 1 Lorincz A.

Sprrlva HKO 4l20ll o vysledku kontroly oprayy a udrZiavania miestnej komunikfcii na
ul. Priatel'stva:
spr6va je prilohou z6pisnice.
Ing. Ndmethov6I.: bolo by potrebnd vyLiadat od 3 firiem cenovf ponuku a v5etko pisomne.
Ponuka od fy Fagan Adphalt Ltd. Rosemunt Business Par, Dublin bola prijat6 fstne. Len
zitpisnica bola vyhotovend apodpisal len starosta obce. Sadzba bola : 70,- €1m2. Okrem toho
obec m6 aj ohlasovaciu povinnost'.
Nebol to zly rimysel zo strany starostu obce ale zitkon musime dodrLat a ten sa vt'ahuje aj
naf,ho. Nebol dodrZany Ziadny zitkon a ani OZ nemal inform6cie o oprave .

Ing. Nov6k R.: do ak obec dostane kontrolu?
Ing.N6methov6I.: aj auditor ako aj kontrola mdLe kon5tatovat' , nedodrZanie ziikonov.
Kert6szov6 I.: to, Ze cesta bola opraven6 s dobrlfm rimyslom nikto nespochybriuje, ale p.
starosta by mal konzultovat's poslancami OZ. Poslanci boli zvoleny preto aby v takych
pripadov pomohli. Pdn starosta nem6 pr6vo konat'svojvofne.
Ing. Lehocky M.: 6no viem, Ze som urobil chybu.
Ing. Nov6k R.: za 8 mesiacov tie zitkony by si uZ mal ovlildat' starosta ak nevie5 tak si daj
poradit'.
Ing. Ndmethov6I.: naza(iatkup. starosta aj som mnou konzultoval , v poslednom dase uZ nie.
Ing. Nov6k R.: musfme spolupracovat'vo v5etkom inak to nejde.
Mal by som ot6zku : p. starosta aj Ty m65 zamestnancov, keby robili tak6, zi:aLnd chyby do
by si spravil?
predo nebolo vypisand verejn6 obstar6vanie na: zabezpedenie materi6lu do kuchyne MS,
na detsk6 ihrisko, a pridelenie pouk6Zky pre star5ich obdanov.
Ing. N6methov6I.: treba vypracovat'smernicu na nakladenia majetkom obce

a smernicu o pokladnidnej hotovosti.

Odmeny:
Kert6szov6I.: ja by som navrhla aby poslanci nedostali odmenu, p. Ing. B6nyi tieZ sa vzdal
odmeny.
Poslanci OZ iednohlasne odsrihlasili.

Overovatelia: Ing. Nov6k Roland
Markovics J6n


